
 

OBEC HUNCOVCE 
Obecný úrad Huncovce 

Hlavná 29/2, 059 92 Huncovce 

 

          

Číslo:......................                Huncovce 31.05.2013 

 

 

ZÁPISNICA 
zo   6. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Huncovce 

konaného dňa 31.5.2013. 
  

 

Prítomní:            Poslanci OcZ podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení:  Ing. Mária Mačáková, Marcel Novák, Ing. Ján Horník, Ing. Ján Hurajt 

Ďalší prítomní:  Ing. Jozef Majerčák, starosta obce Huncovce 

       Ing. Miroslav Karpiš, hlavný kontrolór obce Huncovce 

         

Občania obce:    viď prezenčná listina 
 

Program : 

 

1. Otvorenie rokovania.  

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice zapisovateľky. 

3. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce: 

- riešenie havarijného stavu na ul. Školskej a Cintorínskej. 

4.  Záver. 

 

K bodu č. 1  
 
Otvorenie rokovania - program - schválenie. 
 
Mimoriadne zasadnutie otvoril a viedol predsedajúci, Ing. Jozef Majerčák, starosta obce. V 

úvode privítal všetkých prítomných, oznámil počet prítomných poslancov a konštatoval, ţe 

obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveň tým ukončil diskusiu s občanmi, ktorá 

sa viedla po dobu príchodu potrebného počtu poslancov. 

Starosta informoval prítomných o podanej výzve občanov a poslancov OcZ na odstránenie 

havarijného stavu miestnych komunikácií na ul. Školskej a Cintorínskej zo dňa 6.5.2013. 

Uvedená výzva je doloţená  podpisovým hárkom obyvateľov dotknutých ulíc s poţiadavkou 

zvolania mimoriadneho zasadania OcZ na riešenie tohto problému. Starosta uvedený program 

zasadania predloţil na hlasovanie. 

 

Hlasovanie za program rokovania: 
 
Prítomní poslanci: Za: Proti: Zdržal sa: 

Ing. Andrej Beck 1   

Jozef Hurajt 1   



 

 

 

 
 

Neprítomní poslanci:  Ing. Ján Hurajt, Ing. Ján Horník, Mária Mačáková, Marcel Novák 

 

K bodu č. 2  
 
Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice zapisovateľky. 

 

Z prítomných poslancov OcZ starosta obce Ing. Jozef Majerčák predniesol návrh na členov 

návrhovej komisie, určil zapisovateľku zápisnice z rokovania a dvoch jej overovateľov. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Huncovciach  

volí  
poslancov Ing. Andreja Becka a Jozefa Hurajta do návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Neprítomní poslanci:  Ing. Ján Hurajt, Ing. Ján Horník, Mária Mačáková, Marcel Novák 

 

Za overovateľov zápisnice zo 6. mimoriadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Huncov-

ciach určil predsedajúci z radov poslancov – Ing. Vieru Hurajtovú a Antona Leška. 

Za zapisovateľku zápisnice - Mgr. Janu Reščákovú. 

 

K bodu č. 3  
 
Pripomienky a dopyty obyvateľov obce:  

- riešenie havarijného stavu na ul. Školskej a Cintorínskej. 

 

Po diskusií občanov o vypočutí ich názorov na riešenie havarijného stavu miestnych komuni-

kácií na ul. Školskej a Cintorínskej pokračovala rozprava poslancov OcZ.  

Vzhľadom na závaţnosť prerokovaného problému a predpokladanú značne vysokú výšku 

finančných prostriedkov potrebných na jeho riešenie, však poslancom chýbali konkrétne čísla 

o výške úveru, o jeho splátkach, dĺţke trvania úveru, posúdenie moţného dopadu na rozvoj 

obce ako aj posúdenie  rizika vzhľadom na moţností rozpočtu obce a pod., poslanec 
 
Ing. Peter Majerčák, predniesol návrh na uznesenie:  
 
1. poţiadať niekoľko bánk o vypracovanie ponúk na čerpanie úveru v rozsahu rozpočtu   

    daného projektu 

2. po obdŕţaní úverových ponúk zvolať pracovné stretnutie poslancov ako aj záujemcov zo   

Ing. Viera Hurajtová 1   

Anton Leško 1   

Ing. Peter Majerčák 1   

Spolu: 5 0 0 

Prítomní poslanci: Za: Proti: Zdržal sa: 

Ing. Andrej Beck 1   

Jozef Hurajt 1   

Ing. Viera Hurajtová 1   

Anton Leško 1   

Ing. Peter Majerčák 1   

Spolu: 5 0 0 



strany občanov dotknutých ulíc, a pokúsiť sa spoločne vytvoriť nový fiktívny rozpočet (iba 

pracovnú verziu), kde by sme sa mali snaţiť do rozpočtu "vloţiť" úverovú splátku a "vybrať" 

z neho poloţky, na ktorých sa všetci zhodneme a budeme ich povaţovať za "druhoradé". 

 

Z radov poslancov uţ ďalšie návrhy k tomuto prerokovanému bodu neboli predloţené.  

Poslanci po rozprave prijali nasledovné uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Huncovciach  
 
odporúča  
starostovi obce poţiadať v lehote do 10-tich dní od mimoriadneho zasadania OcZ o vypraco-

vanie ponuky  na poskytnutie úveru zo šiestich peňaţných ústavov na financovanie realizácie 

projektu rekonštrukcie ulíc Školskej a Cintorínskej v rozsahu podľa vypracovanej 

dokumentácie. Výška poţadovaného úveru predstavuje cca 480 000,- €, spôsob splácania 

mesačnou splátkou a lehota splatenia 10, 15,  20,  25  a 30  rokov.  

    

 Termín:   do 10.6.2013 

Zodpoved.:   starosta obce 

 

Hlasovanie: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Neprítomní poslanci:  Ing. Ján Hurajt, Ing. Ján Horník, Mária Mačáková, Marcel Novák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 279/2013. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Huncovciach  
 
odporúča  
starostovi obce zvolať pracovné stretnutie poslancov OcZ, na ktorom prerokujú moţnosti 

financovania rekonštrukcie ulice Školskej a Cintorínskej z  predloţených ponúk na poskyt-

nutie úverov z jednotlivých peňaţných ústavov, a to v lehote do 30 dní od ich doručenia. 

 

Termín:   do 1.7.2013 

Zodpoved.:   starosta obce 

 

Hlasovanie: 
 

Prítomní poslanci: Za: Proti: Zdržal sa: 

Ing. Andrej Beck 1   

Jozef Hurajt 1   

Ing. Viera Hurajtová 1   

Anton Leško 1   

Ing. Peter Majerčák 1   

Spolu: 5 0 0 

Prítomní poslanci: Za: Proti: Zdržal sa: 

Ing. Andrej Beck 1   

Jozef Hurajt 1   

Ing. Viera Hurajtová 1   

Anton Leško 1   

Ing. Peter Majerčák 1   



 

 

Neprítomní poslanci:  Ing. Ján Hurajt, Ing. Ján Horník, Mária Mačáková, Marcel Novák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 280/2013. 
 

K bodu č. 4 

Záver. 

 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie zasadnutia. 

 

 

 

 

 

............................................ 

    Ing. Jozef Majerčák 

         starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: ..........................................                     ................................................. 

                                          Ing. Viera Hurajtová                                          Anton Leško 

 

    

 

 

Zapísala: Mgr. Jana Rečšáková    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spolu: 5 0 0 



UZNESENIA 

zo  6. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Huncovce 

konaného dňa 31.5.2013 

 

 

K bodu č. 3 

Pripomienky a dopyty obyvateľov obce: 

- riešenie havarijného stavu na ul. Školskej a Cintorínskej. 
 

Prijaté uznesenie -  č. 279/2013 
 

Obecné zastupiteľstvo v Huncovciach 
  
odporúča  
starostovi obce poţiadať v lehote do 10-tich dní od mimoriadneho zasadania OcZ o vypraco-

vanie ponuky  na poskytnutie úveru zo šiestich peňaţných ústavov na financovanie realizácie 

projektu rekonštrukcie ulíc Školskej a Cintorínskej v rozsahu podľa vypracovanej 

dokumentácie. Výška poţadovaného úveru predstavuje cca 480 000,- €, spôsob splácania 

mesačnou splátkou a lehota splatenia 10, 15,  20,  25  a 30  rokov.  

    

 Termín:   do 10.6.2013 

Zodpoved.:   starosta obce 
 

 

 

V Huncovciach dňa  6.6.2013                                              ................................................... 

              Ing. Jozef Majerčák  

                               starosta obce 

 

 

Prijaté uznesenie -  č. 280/2013 
 

Obecné zastupiteľstvo v Huncovciach 
  
odporúča  
starostovi obce zvolať pracovné stretnutie poslancov OcZ, na ktorom prerokujú moţnosti 

financovania rekonštrukcie ulice Školskej a Cintorínskej z  predloţených ponúk na poskyt-

nutie úverov z jednotlivých peňaţných ústavov, a to v lehote do 30 dní od ich doručenia. 

 

Termín:   do 1.7.2013 

Zodpoved.:   starosta obce 

 

 

 

 

V Huncovciach dňa  6.6.2013                                              ................................................... 

              Ing. Jozef Majerčák  

                               starosta obce 

 

 

 



ZÁZNAM 

z diskusie s občanmi ul. Školská a Cintorínska, konanej dňa 31.5.2013 v zasadačke 

Obecného úradu v Huncovciach. 

 

 

Prítomní: - podľa priloţenej prezenčnej listiny 

 

Po krátkom úvode starosta obce vyzval prítomných na diskusiu k prednesenému bodu 

mimoriadneho rokovania OcZ. Zdôraznil svoje stanovisko a postoj k danému problému, ktoré 

dostatočne vysvetlil v písomnej odpovedi na predloţenú výzvu adresovanú dotknutým 

obyvateľom týchto ulíc. Vysvetlil doterajšiu prácu vedenia obce na príprave rekonštrukcie 

miestnych komunikácií a chodníkov a doteraz preferovaný spôsob jej financovania. Uviedol, 

ţe vedenie obce sa snaţí riešiť tento problém postupne a s maximálnou moţnou mierou z 

prostriedkov mimo rozpočtu obce v rámci príslušnej výzvy na NFP z fondov EÚ. 

Prítomní občania a poslanci OcZ reagovali na obdŕţanú odpoveď starostu dotknuto. 

Takýto spôsob financovania akcie sa im nepozdáva, pretoţe doteraz  vôbec nie je známy 

najbliţší termín na  podanie spomínanej výzvy na projekt. Občania vyjadrovali svoj nesúhlas 

s navrhovaným a zdĺhavým postupom riešenia tejto situácie. Sťaţovali sa na najstaršiu a 

najmä na najviac frekventovanú Školskú ulicu, nakoľko po tejto ceste deti navštevujú MŠ, 

ZŠ, Pedagogické centrum a športové ihrisko. Tieto deti sa musia denne vyhýbať autám a autá 

zase dieram na ceste. Hrozí nebezpečenstvo úrazu nielen deťom ale aj ostatným občanom. 

Ţivotné podmienky im zhoršuje aj prach, odlietajúce kamienky a na veciach v osobnom 

vlastníctve im vznikajú škody. Rázne ţiadali konkrétne kroky a termín, kedy sa tento stav 

bude riešiť. Navrhli tento problém riešiť čerpaním úveru z banky. 

Rozhorčení občania a poslanci OcZ upozornili aj na ďalšie problémy tákajúce sa 

hlavne: 

-   spevnených plôch medzi bytovkami, ktoré sú v dezolátnom stave. Zároveň bol daný návrh, 

aby boli zavedené aspoň nejaké udrţiavacie práce na týchto plochách. 

-  pýtali sa na nejasnosti súvisiace s platením odpadových vôd, na problémy s kanalizáciou na 

niektorých uliciach.  

Táto rozprava prešla aţ v ostrú kritiku, kde vedeniu obce bolo vyčítané: 

-   zbytočné zhotovovanie projektov dopredu, ktoré stoja obec finančné prostriedky, 

-  zbytočne vynaloţené finančné prostriedky na nákup pracovných odevov pre AČ, ktoré  

   samotní pracovníci aj tak popredajú, 

-  neefektívne vynaloţené finančné prostriedky na chod Komunitného centra v obci, 

- na diskrimináciu voči Rómom, ohľadne cesty, 

-  na neochotu riešiť ich problémy, na negatívny postoj, neústretovosť a zlú energiu z vedenia  

   obce, 

- na neochotu a „slabosť“ obce zobrať úver na prefinancovanie chýbajúcich finančných 

prostriedkov na rekonštrukciu cesty na ulici Školskej a Cintorínskej, keď iné obce podobné 

úvery uţ majú a „ čo ?.“  

V rozprave vznikla situácia, keď občania dotknutých ulíc presadzovali riešenie aj za cenu 

úveru v plnej výške, a na druhej strane zo strany p. starostu a hl. kontrolóra zazneli argumenty 

ohľadne jeho prípadnej výšky s poukázaním na moţné riziká aj v súvislosti s doteraz 

rozpracovanými projektmi na rozvoj obce. 

V závere navrhol poslanec Ing. Peter Majerčák,  konkrétne riešenie a ďalší postup danej 

situácie. 

 

Zapísala: Mgr. Jana Reščáková 

 


